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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A Keszthely, Balaton-parti zóna megújítása kapcsán 
pontosan hány darab fát terveznek kivágni egészségügyi okokból és hányat az érintett 
területeken történő beruházás miatt?" 

Tisztelt Elnök Úr!
 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani.

 
Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János építési és közlekedési miniszter
 
Az írásbeli választ igénylő kérdés címe:  A Keszthely, Balaton-parti zóna megújítása kapcsán
pontosan  hány  darab  fát  terveznek  kivágni  egészségügyi  okokból  és  hányat  az  érintett
területeken történő beruházás miatt?
 
Tisztelt Miniszter Úr!
 
A Zalakarosi Közös Önkormányzati  Hivatal,  Keszthely Város Önkormányzatának kérésére helyt
adott a Balaton-parti zóna megújítására hivatkozva összesen 342 darab fa kivágására illetve 14.000
m2 területen,  területtisztítási  munkák  elvégzésére.  A fakivágásokra  a  Keszthely  városfejlesztési
program / a parti zóna területeinek fejlesztése című projekt keretében kerül sor.
 
A fentiekre tekintettel az alábbiakban kérem válaszát:
 
A Keszthely,  Balaton-parti  zóna  megújítása  kapcsán  pontosan  hány  darab  fát  terveznek
kivágni egészségügyi okokból és hányat az érintett területeken történő beruházás miatt?



 
A 14.000 négyzetméter nagyságú területtisztítási munkák pontosan milyen típusú növényzetet
érintenek?
 
Érint-e a projekt természetvédelmi területet?
 
A projekttel érintett területen van-e védett állat- vagy madárfaj illetve az előzetes becslések
szerint hány egyed pusztulását idézheti elő a beruházás?
 
Megtisztelő válaszát megköszönöm!
 
Budapest, 2023. július 5.

Dr. Oláh Lajos
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